
Referat fra Styremøte

Organisasjon Kor é Vi

Dato 19. nov. 2024

Tidspunkt 18:00 - 20:00

Sted

Til stede      Ikke møtt

Nils-Ove Nipen, Styremedlem

Randi Tang Ådland, Styremedlem

Arvid Hordnes, Styremedlem

Hildfrid Gravdal, Økonomiansvarlig

Oddbjørg Smaadal, Leder

Jan Hetterud, Styremedlem

Saksliste

24-58 Godkjenning referat forrige møte

Referat: Referat godkjent 

24-59 Orienteringer

Referat: Ønske fra medlemmer at endelig juleprogram blir satt opp og formidlet ut. 
Det er ikke oppdaterte bilder av hele koret tilgjengelig, til f.eks. julekonsertplakat. Må sørge for 
å ta nye bilder etter nyttår. 

24-60 Økonomi

Budsjett 2025
Forslag kontingent 2025 

Referat: Status regnskap 2024 pr oktober tatt ut. Pr nå underskudd på ca 30.000. Forventet at 
årsunderskudd kan bli ca. 50.000, omtrent som budsjettert. 
Budsjett for 2025 settes opp til neste møte. Vurderer å foreslå en mindre økning av kontingent 
til kr 2000 pr år for å redusere underskuddet. Men fortsatt gode midler å trekke av som det er 
ønskelig kommer nåværende medlemmer tilgode. 

24-61 Julekonsert med Flesland Musikklag

Referat: Facebook-arrangement og plakat utarbeides av Flesland Musikklag. Oddbjørg 
oversender korets logo. 
Arvid spør Stig om leie av lys.
Nils-Ove bestiller 3 buketter, til dirigenter og pianist
Oppsett, rekkefølge og program må utarbeides sammen med dirigenter i forkant. Alt må være 
klart for gjennomkjøring av fellesnummer på konsertdag, fra kl. 17. 



24-62 Nyttårskonsert

Referat: Påmelding sendt til Korforbundet for konsert i Domkirken kl 16 som første valg, etter 
ønske fra dirigent. Domkirken kl 1930 som andre valg. Spesifisert at tidspunkt må være 
samme som Seim Songlag pga samme dirigent. 

24-63 Aktivitesplan/repertoar vår2025

Referat: I tillegg til nyttårskonsert og tur til Ulvik er det ønskelig å sette opp en vårkonsert. Mest
aktuelt var det å sette opp før påske. Ytrebygda Kirke var ikke ledig for leie søndag 6. april, 
foreløpig leie satt opp søndag 30. mars. Det er ønske fra medlemmene at vi får inn nytt 
repertoar. Ytterligere planlegging må gjøres sammen med dirigent. Møte for dette er satt opp 
før øving onsdag 11. desember. 

24-64 Oppsummering medlemsmøte

Referat: Jan har laget møtereferat fra medlemsmøtet. Oppsummert er det stort sett god 
stemning. Styret noterer seg at medlemmene ønsker seg noe nytt repertoar til våren. Veldig 
positivt at etter innspill fra medlemmer om noen manglende personbilder på hjemmesiden, så 
ble dette løst i løpet av kvelden/dagen etter! Takk til fotograf Stig og IT-ansvarlig Nils-Ove :-)

24-65 Eventuelt

Referat: Årsmøtet var opprinnelig planlagt onsdag 12. februar, dette ble flyttet til onsdag 5. 
februar da Oddbjørg ikke hadde anledning til å møte 12. Hildfrid sjekker at dette er ok for 
revisor (Øystein). 
Dirigent Arild har spurt styret om man kan oppfordre koret til å stille på fakkeltog i Bergen 
Sentrum onsdag 27. november for å fremme støtte og økonomiske midler til kulturlivet i 
Bergen. I så fall må øvingen utsettes en halvtime til kl. 1930. Styret støtter tiltaket og 
informerte medlemmene på førstkommende øving. 



Sted:

Dato:

Signaturer:


